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Otázka k písemnému zodpovězení E-002189/2018 

Komisi 
článek 130 jednacího řádu 

Andreas Schwab (PPE), Carlos Coelho (PPE), Daniel Dalton (ECR), Christofer Fjellner (PPE), 

Dieter-Lebrecht Koch (PPE), Antonio López-Istúriz White (PPE), Marian-Jean Marinescu (PPE), 

Pavel Telička (ALDE) a Wim van de Camp (PPE) 

Předmět: Veřejná zakázka k projektu silničního okruhu Gronda di Genova 

Investice do dopravní infrastruktury jsou důležitým nástrojem ke zlepšování konkurenceschopnosti 
Evropy. Z projektu silničního okruhu Gronda di Genova může mít velký prospěch například cestovní 
ruch na severu Itálie. Avšak pokud jde o zadání veřejné zakázky, oznámila italská vláda Komisi záměr 
prodloužit stávající koncese o čtyři roky bez předchozího veřejného nabídkového řízení. 

Vláda tvrdí, že janovský okruh již právoplatného koncesionáře má. Nicméně Gronda di Genova je 
zcela nový projekt obnášející výstavbu dálnice, který přinese lepší spojení, ale vyžádá si mimo jiné i 
vyšší náklady. Proto by měl být předmětem nového nabídkového a koncesního řízení. 

Mimoto na původní okruh nebyla vydána pouze jedna koncese, nýbrž řada individuálních koncesí, 
které byly uděleny různým společnostem v různou dobu a které byly následně sloučeny do jedné 
smlouvy. Prodloužení platnosti všech koncesí by nyní znamenalo paušální prodloužení u 17 dálnic bez 
skutečného nabídkového řízení. 

1. Je tento postup v souladu s právními předpisy EU o zadávání veřejných zakázek? 

2. Jak hodlá Komise v této věci jednoho z nejrozsáhlejších infrastrukturních projektů v Evropě 
postupovat? 

 


